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Rada Miasta Poręba 

RM.0002.6.2024 

Protokół nr VI/2024 

VI Sesja w dniu 25 listopada 2024r.  

Obrady rozpoczęto 25 listopada 2024r. o godz. 09:10, a zakończono o godz. 10:13 

tego samego dnia. 

Miejsce: Obrady VI sesji IX kadencji Rady Miasta Poręba odbyły się w budynku 

Miejskiego Ośrodka Kultury w Porębie, w Sali Konferencyjnej. 

Prowadzący obrady: Przewodnicząca Rady Miasta Poręba Elżbieta Kołodziej 

Protokolantka: Anna Winczakiewicz 

Numery podjętych uchwał: VI/55/24 – VI/61/24 

Załączniki do protokołu:  

1. Imienne wykazy głosowania radnych; 
2. Sprawozdanie Burmistrza w działalności w okresie międzysesyjnym; 
3. Uchwały od nr VI/55/24 – VI/61/24. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Agnieszka Ajchenlaub 

2. Robert Bijak 

3. Wioletta Drabek 

4. Lucyna Dziechciarz 

5. Krzysztof Hamerlik 

6. Kamil Janikowski 

7. Elżbieta Kołodziej 

8. Mariusz Kołton 

9. Jolanta Łakomska 

10. Jarosław Machura 

11. Paweł Mazur 

12. Mariola Pałasz 

13. Aleksandra Sadowska 

14. Marek Wystrychowski 

Nieobecni: 

1. Tomasz Stefan 

Lista obecności gości: 
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1. Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra. 

2. Sekretarz Miasta Poręba Barbara Baran.  

3. Skarbnik Miasta Poręba Joanna Mucha.  

4. Radca Prawny Michał Szachnitowski.  

5. Prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Porębie Tomasz 

Turek. 

6. Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 1 w Porębie Agnieszka Andrzejewska. 

7. Dyrektor Szkoły Podstawowej Nr 2 w Porębie Małgorzata Dychus. 

8. Dyrektor Przedszkola Miejskiego w Porębie Justyna Kłosowska. 

9. Kierownik Miejskiego Zespołu Ekonomiczno-Administracyjnego Ewa Weber. 

10. Kierownik Referatu Nieruchomości i Gospodarki Komunalnej Kamil Kowalik. 

1. .Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej otworzyła obrady VI sesji Rady 

Miasta Poręba IX kadencji w dniu 25 listopada 2024 r. o godz. 910 (z uwagi na 

oczekiwanie na Radną Jolantę Łakomską), powitała uczestniczących w sesji radnych, 

Burmistrza Miasta Poręba, Sekretarz Miasta Poręba, Skarbnika Miasta Poręba, 

kierowników jednostek organizacyjnych, kierowników i pracowników urzędu miasta 

oraz mieszkańców.  

Zgodnie z listą obecności Przewodnicząca Elżbieta Kołodziej stwierdziła, że na moment 

otwarcia sesji w obradach uczestniczy 14 radnych, co stanowi quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, iż wraz z zawiadomieniem o zwołaniu VI Sesji 

Rady Miasta na dzień 25 listopada 2024 roku radni otrzymali następujący porządek 

obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Zatwierdzenie protokołu z V sesji Rady Miasta Poręba. 

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. zmiany Uchwały Nr XVII/182/20 Rady Miasta Poręba z dnia 4 maja 2020 r. 

w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli w 

przedszkolach i szkołach prowadzonych przez Gminę Poręba 

b. wyrażenia zgody na odpłatne obciążenie służebnością gruntową, 

polegającą na prawie przechodu i przejazdu przez nieruchomość, 

stanowiącą własność Gminy Poręba, oznaczoną jako działka nr 5223/11 z 

obrębu ewidencyjnego Poręba 

c. określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Miasta 

Poręba 
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d. zwolnień w podatku od nieruchomości  

5. Interpelacje Radnych i zapytania Mieszkańców. 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie sesji. 

Przewodnicząca zapytała, czy ktoś chce zabrać głos w sprawie przedstawionego 

porządku obrad. 

Głos zabrał Burmistrz Miasta Poręba, zgłosił wniosek formalny o dodanie do porządku 

obrad 3 projektów uchwał: 

1. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi 

dzierżawcami kolejnych umów dzierżawy; 

2. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Poręba na 2024 rok; 

3. Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba 

na lata 2024-2031. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami kolejnych umów dzierżawy. 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 

Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, 

Jarosław Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Marek 

Wystrychowski 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Stefan 

Głosowano wniosek w sprawie: 

dodania do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta 

Poręba na 2024 rok oraz projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Poręba na lata 2024-2031.  

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 

Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, 

Jarosław Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Marek 

Wystrychowski 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Stefan 

Przewodnicząca poinformowała, że projekty dodanych uchwał będą zapisane w 

porządku obrad po zmianach w bloku uchwał pod nr 3.e., 3.f., 3.g. 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Zatwierdzenie protokołu z V sesji Rady Miasta Poręba. 

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a. zmiany Uchwały Nr XVII/182/20 Rady Miasta Poręba z dnia 4 maja 2020 r. 

w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli w 

przedszkolach i szkołach prowadzonych przez Gminę Poręba 

b. wyrażenia zgody na odpłatne obciążenie służebnością gruntową, 

polegającą na prawie przechodu i przejazdu przez nieruchomość, 

stanowiącą własność Gminy Poręba, oznaczoną jako działka nr 5223/11 z 

obrębu ewidencyjnego Poręba 

c. określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie Miasta 

Poręba 

d. zwolnień w podatku od nieruchomości   

e. wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami kolejnych 

umów dzierżawy 

f. zmian w budżecie Miasta Poręba na 2024 rok 

g. zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba na lata 2024-2031. 

5. Interpelacje Radnych i zapytania Mieszkańców. 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie sesji. 

2. Zatwierdzenie protokołu z V sesji Rady Miasta Poręba 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej poinformowała, że protokół z V Sesji 

Rady Miasta Poręba, która odbyła się w dniu 28 października 2024 roku został 

udostępniony Radnym w systemie eSesja w dniu 7 listopada 2024 roku, był też 

wyłożony w Biurze Obsługi Rady Miasta.  
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Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia protokołu z V sesji Rady Miasta Poręba. 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof 

Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, 

Jarosław Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra Sadowska, Marek 

Wystrychowski 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Stefan 

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym 

Przewodnicząca poinformowała, iż sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie 

międzysesyjnym radni otrzymali w wersji elektronicznej. 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do sprawozdania. 

Radny Jarosław Machura poprosił o rozwinięcie następujących punktów 

sprawozdania: 

1. Wyjazd do Starostwa Powiatowego w Zawierciu w dniu 30.10.2024r. 
Głos zabrał Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra: spotkanie dotyczyło stanu 

prawnego nieruchomości, na których będzie budowany parking przez PLK  

(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 00:07:36). 

2. Spotkanie w dniu 05.11.2024r. z włodarzami na temat ścieżek rowerowych. 

Głos zabrał Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra: spotkanie dotyczyło 

skoordynowania działań gmin w tworzeniu ścieżek rowerowych z środków gminnych. 

(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 00:09:02). 

3. Wizja lokalna Czarnej Przemszy w dniu 06.11.2024r. 

Głos zabrał Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra: od kilku lat kierowano monity do 

Wód Polskich w sprawie zaniedbanego koryta rzeki, wizja lokalna odbyła się w 

obecności Dyrektora Regionalnego Wód Polskich. 

(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 00:10:47). 

4. Spotkanie z przedstawicielami Nadleśnictwa w Siewierzu w dniu 15.11.2024r. 

Głos zabrał Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra: Gmina jest w stałym kontakcie w 

sprawie utworzenia drogi gminnej do Zakładu Karnego. 

(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 00:13:20). 
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5. Delegacja do Częstochowy w dniu 14.11.2024r. 

Głos zabrał Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra: delegacja dotyczyła 

komunalizacji działek skarbu państwa. 

(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 00:14:44). 

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra uzupełnił sprawozdanie międzysesyjne o 

kolejne tematy: 

16.11.2024r. – uczestnictwo w obchodach Dnia Seniora ze Stowarzyszeniem 

Emerytów i Rencistów Nestor; 

17.11.2024r. – wyjazd do Katowic na spotkanie z kandydatem na Prezydenta RP 

Rafałem Trzaskowskim; 

18.11.2024r. – udział w posiedzeniu Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Oświaty, 

Kultury, Zdrowia i Opieki Społecznej; 

19.11.2024r. – narada służbowa w Urzędzie Miasta Poręba oraz wyjazd do Chorzowa 

na walne zebranie Śląskiego Związku Gmin i Powiatów; 

21.11.2024r. – udział w posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, udział w 

przeglądzie muzyki więziennej (Zakład Karny); 

22.11.2024r. – udział w pasowaniu na przedszkolaka w Przedszkolu Miejskim im. 

Misia Uszatka, udział w Powiatowym Dniu Pracownika Socjalnego; 

23.11.2024r. – udział w Powiatowej Biesiadzie Myśliwskiej (spotkaniu kół łowieckich 

kilku powiatów) 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Uchwały Nr XVII/182/20 Rady Miasta Poręba z dnia 4 maja 

2020 r. w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli w 

przedszkolach i szkołach prowadzonych przez Gminę Poręba 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na 

komisjach stałych Rady Miasta oraz oddała głos Burmistrzowi Miasta Poręba. 

Burmistrz Miasta Poręba zgłosił autopoprawkę do projektu uchwały na wniosek 

Radnych Klubu „Pozytywna Inicjatywa”, polegającą na usunięciu ograniczenia 

kwotowego w dodatku funkcyjnym.  

Zmieniony projekt uchwały został przesłany radnym drogą elektroniczną w dniu 

21.11.2024r. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radny Jarosław Machura poprosił o umotywowanie zmiany oraz zapytał, jakim 

obciążeniem dla Gminy będzie w/w zmiana. 
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Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra powiedział, że rząd już zapowiedział 

podwyżki dla nauczycieli, autopoprawka daje możliwość podniesienia dodatku 

funkcyjnego bez kolejnych uchwał. W ościennych gminach próg procentowy 

dodatku jest wyższy. 

Skarbnik Miasta Poręba Joanna Mucha powiedziała, że informacja na temat 

skutków finansowych podwyżki zostanie przesłana Radnemu drogą mailową. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XVII/182/20 Rady Miasta Poręba 

z dnia 4 maja 2020 r. w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli 

w przedszkolach i szkołach prowadzonych przez Gminę Poręba.  

Wyniki głosowania 

ZA : 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof Hamerlik, Kamil 

Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra 

Sadowska, Marek Wystrychowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Wioletta Drabek, Mariusz Kołton, Jolanta Łakomska, Jarosław Machura 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Stefan 

Uchwała została podjęta 10 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych 

stanowi załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod VI/55/24 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu.) 

b) wyrażenia zgody na odpłatne obciążenie służebnością gruntową, 

polegającą na prawie przechodu i przejazdu przez nieruchomość, 

stanowiącą własność Gminy Poręba, oznaczoną jako działka nr 5223/11 

z obrębu ewidencyjnego Poręba 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na 

komisjach stałych Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 
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W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne obciążenie 

służebnością gruntową, polegającą na prawie przechodu i przejazdu przez 

nieruchomość, stanowiącą własność Gminy Poręba, oznaczoną jako działka nr 

5223/11 z obrębu ewidencyjnego Poręba. 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, 

Krzysztof Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta 

Łakomska, Jarosław Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra 

Sadowska, Marek Wystrychowski 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Stefan 

Uchwała została podjęta 14 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych 

stanowi załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod VI/56/24 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu.) 

c) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie 

Miasta Poręba 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na 

komisjach stałych Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na terenie Miasta Poręba. 

Wyniki głosowania 

ZA : 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Lucyna Dziechciarz, Krzysztof Hamerlik, Kamil 

Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra 

Sadowska, Marek Wystrychowski 

PRZECIW (2) 

Jolanta Łakomska, Jarosław Machura 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wioletta Drabek, Mariusz Kołton 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Stefan 

Uchwała została podjęta 10 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych 

stanowi załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod VI/57/24 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu.) 

d) zwolnień w podatku od nieruchomości 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany na 

komisjach stałych Rady Miasta. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości.  

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, 

Krzysztof Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta 

Łakomska, Jarosław Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra 

Sadowska, Marek Wystrychowski 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Stefan 
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Uchwała została podjęta 14 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych 

stanowi załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod VI/58/24 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu.) 

e) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi dzierżawcami 

kolejnych umów dzierżawy 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że temat był omawiany na komisjach 

stałych Rady Miasta, natomiast projekt uchwały został wysłany radnym w dniu 

22.11.2024r. 

Przewodnicząca zapytała czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

Radni nie zgłosili uwag. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowymi 

dzierżawcami kolejnych umów dzierżawy. 

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, 

Krzysztof Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta 

Łakomska, Jarosław Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra 

Sadowska, Marek Wystrychowski 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Stefan 

Uchwała została podjęta 14 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych 

stanowi załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod VI/59/24 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu.) 

f)  zmian w budżecie Miasta Poręba na 2024 rok 
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Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany przez 

Skarbnika Miasta Poręba na komisjach stałych Rady Miasta, został przesłany 

radnym drogą elektroniczną dnia 22.11.2024r. 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Poręba na 2024 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI:1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, 

Krzysztof Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta 

Łakomska, Jarosław Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra 

Sadowska, Marek Wystrychowski 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Stefan 

Uchwała została podjęta 14 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych 

stanowi załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod VI/60/24 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu.) 

g) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Poręba na lata 2024-

2031 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że projekt uchwały był omawiany przez 

Skarbnika Miasta Poręba na komisjach stałych Rady Miasta, został przesłany 

radnym drogą elektroniczną dnia 22.11.2024r. 

Przewodnicząca zapytała, czy radni mają pytania, uwagi do projektu. 

W związku z brakiem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Poręba na lata 2024-2031. 
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Wyniki głosowania 

ZA : 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Agnieszka Ajchenlaub, Robert Bijak, Wioletta Drabek, Lucyna Dziechciarz, 

Krzysztof Hamerlik, Kamil Janikowski, Elżbieta Kołodziej, Mariusz Kołton, Jolanta 

Łakomska, Jarosław Machura, Paweł Mazur, Mariola Pałasz, Aleksandra 

Sadowska, Marek Wystrychowski 

NIEOBECNI (1) 

Tomasz Stefan 

Uchwała została podjęta 14 głosami ZA. (Imienny wykaz głosowania radnych 

stanowi załącznik do protokołu.) 

Rada Miasta podjęła uchwałę zapisaną pod VI/60/24 (Uchwała stanowi załącznik 

do protokołu.) 

5. Interpelacje Radnych i zapytania Mieszkańców 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej poprosiła radnych o przedstawienie 

swoich interpelacji i zapytań.  

Interpelację przedstawili: 

1. Radny Jarosław Machura w imieniu Klubu Radnych „Wszystko Dla Poręby” w 
sprawie zmiany Regulaminu Utrzymania Czystości i Porządku w Gminie. 
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 00:41:47); 

2. Radny Jarosław Machura w sprawie wycięcia samosiejek na działce gminnej 
przy ul. Kopernika, zlikwidowania problemu wypuszczania wody deszczowej na 
tzw. Krupówkach oraz informacji o podjętych przez Gminę działaniach w celu 
ograniczenia populacji dzików. 
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 00:42:34); 

3. Radna  Lucyna Dziechciarz w imieniu Klubu Radnych „Pozytywna Inicjatywa” 
w sprawie obniżenia krawężników przy ul. Mierzejewskiego i Przyszłości oraz 
uzupełnienia ubytków na ul. Mierzejewskiego, naprawy chodnika przy ul. 
Zakładowej, zabezpieczenia środków na wymianę chodnika przy ul. Chopina, 
montażu dwóch ławek na terenie targowiska.  
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 00:43:29); 

4. Radna Lucyna Dziechciarz w sprawie rozbudowy parkingu przy ul. Mickiewicza. 
(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 00:44:12); 

5. Radny Mariusz Kołton w sprawie doświetlenia ul. Przyszłości, remontu 

chodnika przy ul. Przyszłości, wykonania chodnika przy ul. Fabrycznej, 

obniżenia krawężnika parkingu przy w/w ulicy. 

(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 00:44:39) 
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Przewodnicząca Rady poinformowała, aby interpelacje przekazać drogą 

elektroniczną na adres mailowy Biura Rady Miasta, natomiast wersję papierową 

złożyć w siedzibie Urzędu Miasta Poręba 

6.  Sprawy różne 

Przewodnicząca Elżbieta Kołodziej przedstawiła korespondencję, jaka wpłynęła do 

Rady Miasta: 

W dniu 31 października 2024 roku: 

• wpłynęło pismo ze Śląskiego Urzędu Wojewódzkiego w Katowicach z dnia 

31.10.2024r. (sygn. RKPE 3915) w sprawie umorzenia postępowania 

nadzorczego. 

W dniu 14 listopada 2024 roku: 

• wpłynęło pismo od Rady Nadzorczej Spółdzielni Mieszkaniowej „Poręba” z dnia 

14.11.2024r. (sygn. RKP 2979). 

KOMUNIKATY: 

Posiedzenia Komisji Termin Godzina Tryb/Miejsce 

Komisja Rewizyjna 

 

10.12.2024 

(wtorek) 
09:00 

MOK w Porębie – sala 

nr 28 

 

Komisja Oświaty, Kultury, 

Zdrowia i Opieki Społecznej 

 

10.12.2024 

(wtorek) 

 

13:00 

 

 

MOK w Porębie – sala 

nr 28 

 

Komisja Gospodarki i Ochrony 

Środowiska 

11.12.2024 

(środa) 
13:00 

MOK w Porębie – sala 

nr 28 

 

Komisja Skarg, Wniosków i 

Petycji 

13.12.2024 

(czwartek) 
09:00 

MOK w Porębie – sala 

nr 28 
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Posiedzenia Komisji Termin Godzina Tryb/Miejsce 

Sesja Rady Miasta 
16.12.2024 

(poniedziałek) 
09:00 

MOK w Porębie – sala 

konferencyjna 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej poinformowała o wniosku Radnej 

Jolanty Łakomskiej dotyczącym przygotowania tekstu jednolitego regulaminu Rady 

Miasta Poręba. Przewodnicząca Rady wyjaśniła, iż w/w regulamin jest załącznikiem 

do Statutu Miasta Poręba, który również wymaga zmiany. Prace nad nowym 

Statutem zostały wstrzymane z uwagi na oczekiwanie na opinię Komisji Heraldycznej 

na temat zaproponowanego herbu Miasta. 

(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 00:47:14). 

Głos zabrał Radny Paweł Mazur, Przewodniczący Klubu Radnych „Pozytywna 

Inicjatywa”, który odczytał pismo dotyczące zmiany składu osobowego Klubu. 

Radna Jolanta Łakomska powiedziała, że tekst jednolity Regulaminu Rady Miasta nie 

ma nic wspólnego z herbem. 

Głos zabrał Radca Prawny Michał Szachnitowski, powiedział o obowiązku publikacji 

tekstów jednolitych. Zaznaczył, iż herb ma znaczenie, gdyż tekst jednolity musi 

obejmować wszystkie załączniki. 

(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 00:50:22). 

Radna Jolanta Łakomska zapytała, jaki jest czas oczekiwania na opinię Komisji 

Heraldycznej. 

Przewodnicząca rady Miasta Poręba Elżbieta Kołodziej powiedziała, że tut. Urząd jest 

w stałym kontakcie z Komisją Heraldyczną. Projekt herbu Poręby miał być 

przedmiotem ostatniego spotkania Komisji. 

Burmistrz Miasta Poręba Ryszard Spyra omówił następujące tematy: 

• uroczyste otwarcie tzw. Mediateki w dniu 29 listopada 2024r.; 

• intensywna praca Urzędu w temacie projektu OZE etap II; 

• planowana delegacja do Raciborza w dniu 6 grudnia 2024r. za spotkanie 

Śląskiego Związku Gmin i Powiatów w sprawie prac nad środkami unijnymi; 

• planowane na pierwszą dekadę grudnia spotkanie z Mieszkańcami ulic: 

Roździeńskiego, Wiejskiej, Fabrycznej oraz Wojska Polskiego w sprawie 

budowy kanalizacji miejskiej.  

(utrwalono w wersji audio-video nagranie od 00:55:31). 
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7. Zamknięcie sesji 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Kołodziej – wobec wyczerpania punktów 

porządku obrad – zamknęła obrady VI sesji Rady Miasta Poręba IX kadencji. 

Przewodnicząca Rady Miasta Poręba 

Elżbieta Kołodziej 

Protokolantka: 

Anna Winczakiewicz 

Biuro Obsługi Rady Miasta 

Wszystkie głosowania przeprowadzone zostały za pomocą systemu eSesja. 

Wszystkie załączniki do protokołu są załącznikami w formie papierowej i znajdują się 

w Biurze Obsługi Rady wraz z protokołem. 

Przebieg sesji utrwalono w wersji audio-video: 

https://esesja.tv/transmisja/60132/nagranie.htm 


